
Bestyrelsesmøde                     d 14/5-12  

Detagende: Anne-Marie, Kirsten, Lene, Julie, Maria, Allan, Jeanett og Mette 

Seneste stævner: 

Er gået rigtig fint. Har fået fine udtalelser fra teknisk delegerede. Evt lave en tjekliste over hvad der 

skal ordnes inden stævnet. Så som at få tømt toiletterne.  

Ombygning: 

1.salen har fået lagt gulv på. De forskellige udvalg skal ind over hvordan de gerne vil have det 

indrettet der oppe. Især folk der skal sidde i sekretariatet. Evt afskærme sekretariatet lidt. 

Rytterstuen:  

Serveringsbordet ud mod rytterstuen får en afskærmning på, så køkkenet stadig er samme størrelse.  

Køkken til næste stævne? 

Evt noget udendørskøkken eller noget lignende. Lave maden hjemme og få sat vask op og sælge fra 

rytterstuen.  

Male spring dag: 

Der skal laves seddel og hænges op inde i ridehuset og ude på opslagstavlen.  

Opslagstavle: 

Julie køber opslagstavler til det lille og det store ridehus.  

Sodavand: 

Der er kommet kritik over at sodavandene bliver solgt til en dyrere pris end i netto.   

Rosetter:  

Anne-Marie bestiller nye rosetter.  

Ridehuskort: 

Dem der ikke har betalt ridehuskort får en rykker.  

Rideskole: 



Rideskolens venteliste er blevet kortere. Evt lave en åbent hus dag. Slå det op i en avis eller lign. Eller 

dele flyers ud.  

Ridehjelm og støvler: 

Ridehjelm og godkendte støvler skal bruges! 

Nye tiltag: 

Ringridning med ktr. Gik fint, men få tilskuere. Laver et stort ringridningsstævne i ktr for alle 

amagerklubber.  

Aftale med Karin ude fra krk om at få amagerudvalget op og køre.  

Klubstævne 2 og 3 juni: 

Der er styr på dommere til både dressur og spring.  

Ridebanebund i det lille ridehus: 

Få et tilbud for hvad det koster at lave en rigtig bund i det lille ridehus. Og evt få det lavet mens 

ponyerne er på sommergræs. Hente tilbud hjem fra flere.  

Baneudstyr: 

Planner og rive skal evt indkøbes.  

Hjemmesiden: 

Samarbejde mellem Stig, Julliet og evt nogen fra bestyrelsen. Fra bestyelsen: Kirsten, Maria, Jeanett 

og Mette. 

Klubtrøjer: 

Julie henter tilbud fra dragør på klubtrøjer.  

Klubsamarbejde: 

Evt lave et samarbejde med amagerklubber.  

Undervisning for rideskolen og andre interesserede: 

Evt få lavet noget undervisning af de der har været afsted på undervisningskurser. Evt lave nogle 

ryttermærkekurser.  



Næste bestyrelsesmøde: 

Mandag d 11/6-12. 


